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Abstract. Vologda region is one of the well-forested regions of Russia. As for the root stock among the 
regions of the Northwest Federal District the region takes a back seat only to the Komi Republic and 
Arkhangelsk region. The existing forest resources in the region allowed forming of multidisciplinary and 
powerful timber complex based on the use of forest resources with all kinds of economic activities. ... 
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The annual allowable cut in 2013 in the Vologda region was set at 29,034.66 ths m3 including coniferous 
species – 11,002.71 ths m3 (37.9 %) and deciduous species – 18,031.95 ths m3 (62.1 %).

                        Fig. 1. ….

An example of table design 

Table 1
Description of the test objects

Ser.
No.

Composition, 
units Height, m Diameter, cm Age, yrs Density, 

pcs/ha
Stock volume, 

m3/ha
Cedar crown 

length, m or %
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Аннотация. Вологодская область является одним из многолесных регионов России. По корнево-му 
запасу среди регионов Северо-Западного федерального округа область уступает только Респу-блике 
Коми и Архангельской области. Имеющийся лесосырьевой потенциал позволил сформиро-вать в области 
многопрофильный и достаточно мощный лесной комплекс, включающий в себя все виды экономической 
деятельности и базирующийся на использовании лесных ресурсов. В России область занимает второе место 
по производству необработанной древесины и древесностружеч-ных плит, третье – по производству клееной 
фанеры, четвертое – по выпуску пиломатериалов. .... (250–300 слов)

If necessary: The translation of reference description into 
English should be written right after the Russian-language 
description, starting with a new line. The translation should 
be in accordance with the original article, not own translation.

English-language references should be in alphabetical 
order.

References should be designed in accordance with the 
requirements of State Standard GOST 7.05. – 2008 for Russian 
references and Standard Harvard for English/other language 
references (see the instructions here: http://lesnoizhurnal.ru/) 
in alphabetical order (first Russian if any, then English/other 
language references). References in the text of the article to 
the number of a literary source are made in square brackets, 
the number indicates the source in the list of references.
THE ARTICLE SHOULD USE AT LEAST 20 REFERENCES (FOR 
A SCIENTIFIC REVIEW – MORE THAN 50), 70 % OF WHICH 
PUBLISHED NOT EARLIER THAN 2000. THE NUMBER OF 
ENGLISH-LANGUAGE REFERENCES SHOULD BE AT LEAST 30 %.

The metadata in Russian are placed at the end of the 
article and follow the same order as in the English version (title 
of the article; names and surnames of the authors; information 
about the institution; e-mails; abstract; keywords).
AUTHORS’ NAMES are presented in Cyrillic in one of the 
accepted international transliteration systems.

BE SURE TO CHECK THE CORRECT SPELLING OF NAME 
AND SURNAME!!!



Для цитирования: Корчагов С.А., Лупанова И.Н. Проблемы использования и воспроизводства лесов на 
землях лесного фонда Вологодской области // Изв. вузов. Лесн. журн. 20__. № __. С. __–__. DOI: 10.37482/0536-
1036-__заполняется редакцией__
Финансирование: при наличии
Благодарности: при наличии

Ключевые слова: лес, лесные ресурсы, лесной комплекс, лесопользование, лесовосстановление, 
пожароопасность, незаконная рубка древесины, лесное законодательство.

Авторы заявляют об отсутствии конфликта интересов / The authors declare that there is no conflict of interest

Поступила 00.00.00  / Received _____ 00, 0000


